
Projektledning för landskapsingenjörer 2
LK0364, 20027.2021
 15 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Grund   
Kursledare = Cristián Alarcón Ferrari, Margarita Cuadra 

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2021-01-10   -   2021-01-31 
Antal svar 15
Studentantal 28
Svarsfrekvens 53 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 15 
Medel: 3,0 
Median: 3 

1: 0
2: 6
3: 4
4: 4
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 15 
Medel: 3,1 
Median: 3 

1: 2
2: 4
3: 2
4: 4
5: 3
Har ingen uppfattning: 0



3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 4
4: 4
5: 7
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 15 
Medel: 2,7 
Median: 3 

1: 4
2: 3
3: 3
4: 3
5: 2
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 15 
Medel: 3,0 
Median: 3 

1: 2
2: 1
3: 8
4: 3
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,4 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 0
4: 5
5: 7



Har ingen uppfattning: 2

7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 2
5: 2
Har ingen uppfattning: 9

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 15 
Medel: 3,2 
Median: 3 

1: 1
2: 1
3: 9
4: 2
5: 2
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 15 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 0
2: 3
3: 2
4: 1
5: 6
Har ingen uppfattning: 3

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).



 
Antal svar: 15 
Medel: 3,2 
Median: 3 

1: 1
2: 2
3: 4
4: 4
5: 1
Har ingen uppfattning: 3

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 15 
Medel: 2,8 
Median: 3 

1: 2
2: 1
3: 3
4: 3
5: 0
Har ingen uppfattning: 6

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 15 
Medel: 34,7 
Median: 36-45 

≤5: 0
6-15: 0
16-25: 2
26-35: 4
36-45: 9
≥46: 0
Har ingen uppfattning: 0

13.   Om relevant, vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

 
Antal svar: 15 
Medel: 3,9 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 6
4: 4
5: 5
Har ingen uppfattning: 0

 



14.   Om relevant, vad fungerade väl i undervisningen på distans? 

15.   Om relevant, vad fungerade mindre väl i undervisningen på distans?

Kursledarens kommentarer
Kommentarer från kursledning till värderingsresultat LK0364 Projektledning för landskapsingenjörer 2

Introduktion

Vi började kursen med 28 studenter och slutade med 27. Utav de 27 svarade endast 15 stycken (53%) på
kursutvärderingen i Evald.

Som en del av kursen bad vi eleverna att skriva en individuell uppsats som fokuserade på deras eget lärande under
kursen och på hur väl de uppnått kursens lärandemål. Våra kommentarer här kommer både baseras på
kursutvärderingen i Evald och på kommentarerna från studenterna i deras uppsatser. Vi hade också en avslutande
session där vi fick muntlig feedback på kursen.

Vi kommer att behandla de olika aktiviteterna under kursen och de huvudsakliga kommentarerna från studenterna.

Föreläsningar

Alla föreläsningar valdes ut för att genomföra kursplanen och för detta deltog flera lärare från
landskapsingenjörsprogrammet.

Alla föreläsningar hölls av erfarna föreläsare med mycket goda kunskaper om föreläsningsämnet. Alla föreläsningar
var kopplade till kursens lärandemål, men vi försökte göra den “röda tråden” och kopplingen till kursens lärandemål
tydligare för studenterna. För att lyckas med detta presenterade vi och diskuterade kursplanen i början av kursen. Vi
tror att kursens format, med många olika föreläsare, kan ha påverkat studenternas intryck av att det var en "rörig"
kurs. Vi kommer att försöka förbättra detta på något sätt.

Föreläsningen i akademiskt skrivande som hölls av SLU-biblioteket skedde ganska sent under kursen. Detta
berodde på att bibliotekets expert inte hade tid innan. Som jag förstår det så kommer detta ske under det första året
under kursen som hålls 2021, vilket vi tror är mycket bättre för studenterna. Vi har också sett att detta har tagits igen
under deras nästa kurs.

Av de 11 lärarna/föreläsarna under kursen var det bara en av lärarna som föreläste på svenska som inte har
svenska som första språk, men som talar svenska flytande. En föreläsare undervisade på engelska. Kursledaren
Margarita Cuadra föreläste inte på något tema under kursen. Vi tror att föreläsningar via Zoom gjorde
kommunikationen ännu svårare.

Litteraturseminarier

De tre litteraturseminarierna hade specifik läsning inför varje seminarium, samt tydliga och enkla instruktioner som
beskrev processen under seminariet. Detta baserades på tidigare erfarenheter av litteraturseminarier via zoom.
Studenterna delades in i breakout rooms under seminariet för att underlätta diskussionerna. Baserat på elevernas
förslag planerar vi att inkludera några vägledande frågor som kan hjälpa eleverna när de läser och diskuterar
litteraturen. Angående själva litteraturen fick vi ett klagomål om att en av texterna är föråldrad. Vi kommer att titta på
detta och, om möjligt, inkludera en nyare text.

Det fanns även andra kommentarer om att det var svårt för dem att läsa litteraturen på engelska. Vi kommer att se
över detta, men å andra sidan bör studenter på denna nivå kunna läsa och skriva på engelska, eftersom ett av
antagningskraven för alla universitetsstudier är att ha minst Engelska 6.

Projektarbete

Detta var den mest centrala delen av kursen. Innan kursen inleddes krävdes mycket tid och ansträngning av



kursledarna för att definiera de sex studentprojekten med hjälp av LA-lärare och Östhammars kommun (ÖK).
Projektarbetet hade inte varit möjligt utan det mycket vänliga och generösa stödet från våra medarbetare på ÖK.
Kommunen hjälpte till med fall och grundläggande beskrivningar av utmaningar för studenen att utforma ett
problemorienterat projektarbete.

Vi hade planerat att besöka ÖK med eleverna, men det blev tvunget att ställa in på grund av corona. Istället bad vi
våra medarbetare på ÖK att via Zoom presentera de sex projektidéerna för studenterna. Vi tycker att detta
fungerade rätt så bra.

Vi förstår att eleverna vid kursstarten kan ha känt sig överväldigade när de fick höra att de skulle genomföra ett
projekt utan möjligheter att besöka projektområdet eller träffa personer på ÖK personligen et cetera. Vi förstår att de
kände att de inte hade nödvändiga verktyg och metoder för att genomföra detta, men det fick de under kursen, med
föreläsningar, inläsning och handledning. I själva verket visar resultaten av projektarbetena att de lyckades utveckla
sina projektarbeten framgångsrikt, där fokus låg på inlärningsupplevelsen och förmågan att ta med sig de metoder
som erbjöds under föreläsningarna.

Under kursens andra vecka bad vi studenterna att göra en presentation av sin grundläggande projektplan. De gjorde
detta mycket bra. Vi tror att detta gav dem visst förtroende att gå vidare med sina projekt. Vi gav dem positiv
feedback och uppmuntran till att fortsätta med det goda arbetet.

Projektarbetet utfördes i sex grupper, med ett projekt per grupp. Med undantag för en grupp som saknade en
student i början fungerade alla grupper bra och gillade till och med att arbeta tillsammans. Varje grupp hade en
handledare som tillägnade cirka 5 timmar åt varje grupp. Handledarna fick nödvändig information om målet med
projektarbetet samt om förväntningarna på detta. Detta fungerade rätt så bra.

I slutet av kursen framförde studenterna sex projekt som presenterades under tre seminarier, i vilka flera
medarbetare från ÖK också deltog och gav feedback och kommentarer till studenterna. Presentationerna,
opponeringarna och slutrapporterna gjordes mycket bra av studenterna. Vi berömde studenterna för deras
projektarbeten och presentationer. Vi tror att om vi bara fokuserar på det här resultatet, som var centralt för kursen,
kan vi säga att kursen har varit mycket framgångsrik.

Kursorganisation, schema, kommunikation

Det är sant att de nuvarande kursledarna (Margarita och Cristián) inte är så bekanta med yrket landskapsingenjörer.
Vi var ärliga angående detta med studenterna och med studierektorn för programmet. Vi hade mycket bra
kommunikation med avdelningschefen för studier och studierektor för programmet. Vi bad om stöd med
formuleringen av projektidéerna och med att kontakta lärare för specifika ämnen, vilket vi fick. I detta avseende är
det viktigt att betona att kursen enligt kursplanen måste erbjuda perspektiv från andra discipliner än landskapsarkitektur.

Angående informationen på kurssidan och schemat finns det alltid möjligheter till förbättringar. Vi hade planerat att
delvis genomföra kursen på campus med möjlighet att kunna träffa studenterna. Eftersom detta inte var möjligt
krävdes mer ansträngningar från oss för att göra ändringarna i schemat, skriva alla instruktioner och lägga upp dem
i Canvas.

I allmänhet så är det svårare för studenter att uttrycka sig via zoom. Vi försökte uppmuntra lärare att använda
breakout rooms, omröstningar eller andra dynamiska funktioner via Zoom, men detta kan kräva mer förberedelse
från föreläsarna.

Kursen hölls helt online och detta fungerade bra för vissa studenter som kunde hitta information online eller via
kurssidan i Canvas. Generellt fungerade föreläsningarna via Zoom bra, men studenter klagade ibland på att lärare
inte är vana vid att använda Zoom och att kvaliteten har blivit lägre. Några av föreläsningarna spelades in, vilket
hjälpte studenterna. Studenterna kunde inte göra studiebesöket tillsammans på ÖK.

Vi svarade vanligtvis på studenternas mail under samma dag och ibland svarade vi på deras frågor även när vi var
på semester.

Examination

Vi är överens om att detta måste förbättras till nästa år. Vi är överens om att kursen måste ha tydligare
betygskriterier och i linje med betygskriterierna för programmet måste vi vara tydligare med betygskriterierna inom
kursen och med instruktionerna till projektarbetet och uppsatsen som fokuserade på deras eget lärande. När
eleverna uttryckte sin oro över betygssättningen lyssnade vi på dem och gjorde motsvarande ändringar. Ändringen
diskuterades med den programansvariga.

Deras individuella uppsats med fokus på eget lärande var den enda examinationen som betygsattes, medan deras
projektarbete som omfattade grupparbete endast bedömdes som "godkänt" eller "3". Vi kom överens om detta efter
diskussioner med studenter som inte ville att projektarbetet eller något grupparbete skulle betygsättas.

Övningar

Vi genomförde fyra övningar, varav två krävde inlämning medan två gjordes i klassen. Även om vi tror att det kan



vara användbart för studenterna hoppar vi troligen över videoövningen till nästa kurs och behåller de tre andra. Den
första övningen med gruppkontraktet och test av arbetssätt var mycket uppskattat och mycket användbart för
studenterna.

Kursinnehåll och koppling till lärandemål

Alla föreläsningar var kopplade till kursens lärandemål. Vi hade flera föreläsningar om ämnena kommunikation,
ledarskap och entreprenadjuridik under kursen. Nedan finns föreläsningarna om dessa ämnen:

Lars Johansson: gruppprocesser (ledarskap och kommunikation)
Cristián Alarcón: kommunikationsteori och planering (kommunikation)
Cecilia Waldenström: Utvärderingar (ledarskap)
Luz Paula Parra: professionella samtal och dialog (ledarskap och kommunikation)
Luz Paula Parra: Konflikter och konflikthantering (ledarskap och kommunikation)
Luz Paula Parra: Kommunikation till olika målgrupper (ledarskap och kommunikation)
Örjan Ståhl: Byggledare för skydd och nuvarande av träd vid ett stort infrastrukturprojekt. Exempel Västlänken
Göteborg (ledarskap)
Sofia Sandqvist: Entreprenad- och upphandlingsformer (entreprenadjuridik)
Johann Ronnesjö: Konstruktiva möten (ledarskap och kommunikation)

Vi hade inga specifika föreläsningar om ekonomi under kursen, men ämnet var inkluderat i litteraturen och under
projektarbetet. Vi kommer att se över detta och inkludera något ekonomiskt innehåll nästa gång. Det hölls bara en
föreläsning om juridik.

Vi fick kommentarer om att innehåll relaterat till byggprocessen var en upprepning av den föregående kursen. Vi
kommer att se över detta.

Vi tror att studenternas kunskapsnivå och erfarenhet varierar inom kursen, och därför är det ibland svårt att hitta rätt,
eller lämplig, nivå på undervisningen. Vissa studenter klagade till exempel över att de hade svårigheter med
litteraturen, medan andra tyckte att kursnivån var väldigt låg.

Genus- och jämställdhetsperspektiv inkluderades tyvärr inte under kursen. Vi kommer att försöka förbättra detta till
nästa års kurs. Hållbarhet och hållbar utveckling inkluderades endast i en föreläsning, vilken uppskattades mycket
av studenterna. Vi kommer att försöka inkludera ytterligare en eller två föreläsningar med detta perspektiv nästa gång.

Slutsatser

Även om kursen inte utvärderades särskilt positivt av studenterna i Evald, tror vi i allmänhet att studenterna faktiskt
lärde sig mycket under kursen. Ett bevis på detta är att resultaten av deras arbete med projektrapporterna och
uppsatserna var mycket bra

I sina individuella uppsatser med fokus på lärande kunde de presentera specifika exempel på vad de lärde sig under
kursen och kopplade detta till kursens lärandemål.

Vi tycker att eleverna gjorde ett fantastiskt jobb med sina projektarbeten och med deltagandet i de olika aktiviteterna
under kursen.

Avslutningsvis noterar vi att det i allmänhet (inte bara i den här kursen) kan vara så att corona-situationen, och
osäkerheten kring digital utbildning som detta orsakade, är en faktor som spelade en roll i hur kursen upplevdes av
vissa studenter och att bristen på personlig kommunikation gjorde det svårare att på ett mer tillfredsställande sätt ta
itu med vissa bekymmer under kursen.

Studentrepresentantens kommentarer
 Studentrepresentanten har inte lämnat några kommentarer 

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600

mailto:support@slu.se

